## Company Profile 公司簡介

我司深圳廠房于 2003 年成立, 而香港辦事處成立于 2012 年

Shenzhen Yes Clothing Accessories Co., Ltd was established in China since 2003. Yes Clothing Accessoires (HK) Co. Ltd was established in Hong Kong since 2012

Introduction

本廠位於深圳,生產面積1萬平方米。公司的使命是以有競爭力的價格及準時交貨,為客戶提供優質的產品。我們聘請了100位高素質的技術人員和熟練的工人,以確保我們所有的產品製造的在優質下生產出來

公司專業從事各種金屬配件: 牛仔扣, 四合扣, 服裝撞釘, 雞眼和金屬徽章扣等等。為了跟上市場的步伐, 我們加強了工廠的設施 OEM 和 ODM 服務。生產程式是在嚴格的品質控制系統下進行的, 並附有嚴格的測試過程。

Factory located in Shenzhen with a production area of 10,000 square meters. Our mission is to serve customers with good quality products with prompt delivery at competitive prices. We have employed 100 person highly qualified technicians and skillful workers to ensure that all our products manufactured are under the quidance of

We are specialized in all sorts of metal accessories from jeans button, snap fasteners, clothing rivets, eyelets and buckles to metal badges etc. To keep pace with the market, we strengthened our factory facilities for both

OEM & ODM services. Production procedures are carried out under a high and strict quality control systems, accompanying with a stringent test process.







## SHENZHEN YES CLOTHING ACCESSORIES CO.LTD

## 深圳市也是服装辅料有限公司

深圳市也是服装辅料有限公司成立于2003年,是金属钮扣配件的工贸公司。经过十多年的发展,已达到一定的规模,在品质、货期、服务上均能给到客户足够的信心。

公司秉承诚信经营,品质至上的原则;不断改进技术,生产工艺,增强开发能力,现已是国内外大量品牌服饰金属件的固定供应商。所有产品均符合欧盟环保标准,公司已取得 ISO,Oeko-Tex 等多种证书。

公司产品规格齐全,品种多样,制作精良,交货迅捷,服务周全,是客户可信赖的选择。

We are established in China for more than 10 over years. We specialized in all sorts of metal accessories like jeans button, snap fasteners, rivets, eyelets etc. Our products are manufactured under the guidance of ISO 9001: 2008 and Oeko-Tex high standard.

We have always been innovating in our production. Maintaining good quality by managing production procedures under high supervision to provide good pricing and production lead-time.













